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 וועד מקומי קיסריה                                             

 בזום  18.10.20מיום  42פרוטוקול מישיבת הוועד מס' 

 ליאור בר  – יו"ר הוועד  משתתפים:

סגל, שמוליק נובהארי, דבי נייקרוג, רוית ברמי, יעל טמיר, אלי רוט,   : מושיקחברי הוועד

 , חדי דדיה. אילנה סיגל

 . אילן בן יעקבמוריה חצב רוקמן,  חסרים:

 אורחים:  

 , אודי טמיר, מיטל סעדה, כרמל אברהם חברי מליאה:

 מירה חונוביץ, דב מגן  חברי וועדת ביקורת :

 רפי דהן וועדת דת :יו"ר 

 אופיר מנור  תחבורה :חבר וועדת 

 מירי רווה, רותם גוטמן  –  עיתון "חדשות קיסריה"

 נושאים: 

 בהתאם לסדר היום שהופץ. •

 23אישור פרוטוקול ישיבה מס'  •

 אופיר מנור יו"ר מחלקת תחבורה – תחבורה ותנועה בישוב – 1נושא 

יועצי תחבורה ומקבל אוזן קשבת    אופיר עושה עבודה יסודית כולל פגישה עם –ליאור 

 . 12 -ו 3בחפ"ק, הנושא הפך להיות אקוטי במיוחד לאור הפתוח המסיבי בשכונה 

 מסכם את הישיבה בנושא התחבורה בה הועלו שלושה נושאים עיקריים.  – אופיר 

  –כביש התיאטרון א' : 

התקיימה פגישה עם אסף וכנר מהנדס המועצה, קובי ציטר סגן ראש המועצה, אופיר, ליאור,  

 מושיק ואילנה.)החפ"ק לא הוזמנו בטעות(. 

נושא בה ישתתף בלכן תקבע פגישה נוספת ובמועצת חוף כרמל לא היו מודעים לכל הנתונים 

כדי לברר מי האחראי , יואב כהן ונציג רשות הטבע והגנים , עמיחי ברנציג קיבוץ שדות ים

  לנושא כביש התיאטרון.

המהלך מורכב מאוד אך חשוב שהנושא "מונח על השולחן". לנו חשובה בטיחות   -ליאור 

 הולכי הרגל, רוכבי האופניים וכלל התושבים.

"כביש תיירות" בוועדה המחוזית כביש התיאטרון קיבל תוקף היות וכביש זה הוא  –אילנה 

 ולכן תהיה התייחסות לנושא ונשאר לברר מי יהיה אחראי לתקציבים. 
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כם בע"פ בין החפ"ק לקיבוץ שדות ים, הקיבוץ ביקש חנייה לבית העלמין סקיים ה –מושיק 

ולאחר מכן ביקש כיכר וכו'. לנו חשוב העניין הבטיחותי וגיא גולדיג הראה נכונות לטפל 

 בכביש זה. 

 סכנה מיידית  12: שכונת  ב'

בין אופיר ליועץ התנועה, יועץ התנועה היה סקפטי בעניין   12התקיימה פגישה בשטח שכונה 

התאונות ואמר שהנושא של שילוט, "במפרים" ופסי האטה ישקלו. אופיר הוציא מכתב חד 

בנפש   12משמעי ובהול בו הסביר את דחיפות הנושא ואת הסכנות המיידיות לתושבי שכונה 

 ו. ודרש לקבל את ההצעות ששלח במכתב וברכוש

 )בטיפול מושיק ואופיר(  -  : בטיחות בתנועה בשכונות בישוב ובעיות חנייה. ג'

הכבישים בשכונות צרים מה שגורם לתושבים להחנות עם שני גלגלי רכבם על המדרכה כדי  

שמכוניות יוכלו לעבור בכביש, בעיקר רכבים גדולים, דבר זה ורר לחלוקות דוחות לתושבים. 

מושיק הוציא מכתב בו הוא מבקש לעצור את חלוקת הדוחות. נושא נוסף שהועלה בעניין  

סנטר. רכבים שחונים בכביש הראשי ויוצאים  C-א החנייה בסכנות תחבורה, הוא נוש

 מהחנייה בנסיעה לאחור, מסכנים את הנוסעים בכביש ואת הולכי הרגל.

להיות בעייתי בנושא   סנטר שבו מתקיימות עבודות בנייה עתיד C-כל אזור ה –ליאור 

 יום העבודות ורק אז לטפל בבעיה זו.סתעבורה ותחבורה, יש לחכות ל

 יש לשקול הורדת צמחייה כדי לפתוח את שדה הראייה ובכך להקטין את הסיכונים.  –דבי 

 . 20:30ת מצטרפת לדיון וירו

 ע"י מושיק   –( 2הקמת קיר אקוסטי לאורך כל הישוב ממזרח )כביש  -  2נושא 

,  11, 8, 7קיים זמן רב. הרעשים נמדדו ולדברי מושיק תושבי שכונות  2גע רעש מכביש פמ

ידאג לביצוע קיר אקוסטי שיפחית   . עלינו לדאוג שהחפ"ק2ש המגיע מכביש סובלים מרע 12

הרעש שמגיע לבית הספר הוא נקודת המשבר והוא זה שיכול לזרז  את הרעש מכביש החוף.

 הקמת קיר אקוסטי.

דרושה להקמת הקיר, יש להקימו לכיוון צפון ולכוון דרום, ריבוד   הסכמת החפ"ק –ליאור 

אך קיר אקוסטי יאפשר רווחה ואיכות חיים   2הכביש גם הוא יכול למנוע חלק מרעשי כביש 

 לתושבים, דבר זה צריך להיעשות בשילוב ידיים עם החפ"ק.

 . ע"י מושיק –הקמת הכיכר הצמודה למגרשי הטניס  – 3נושא 

, במידה ולא יעשו 203שטח למת זרוע לכיוון מזרח, אין בתוכניות פיתוח וכניסה בתוכניות קיי

   בזמן ביצוע שאר השינויים לא יתאפשר הדבר לאחר מכן. 203 -את הכניסה ל 

  .ע"י אלי רוט –עדכון שוטף בנושא ביטחון, דווח על השריפות.  - 4נושא 

 אלי מדווח על אירועי השריפות שהתרחשו ביישוב.  

חות משטרת ושהתלקחה משימוש בזיקוקים. כ אש אירוע ראשון היה באזור שטחי שדות ים

 חדרה ואנשי הבטחון של החפ"ק הגיעו לשטח וטיפלו בכיבוי השריפה באופן מקצועי ומהיר. 

מכלי רכב שהתלקח, רוח  , אש פרצה כתוצאה 13אירוע שני קרה לאחר מספר ימים בשכונה 

 והגיעה לבתים הראשונים בשכונה ברחוב הגשם.מזרחית ליבתה את האש שכמעט 

 גם אירוע זה הסתיים ללא נפגעים וזאת בעקבות טיפול מהיר ומקצועי. 
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פגישות עם מפקד תחנת משטרת זיכרון ומפקד תחנת  2נושא נוסף שהעלה אלי הוא 

 מטעם הוועד. משטרת ג'אסר, מושיק ואלי נכחו בפגישות

,  10מפגשים הועלה כל הקורה בגזרה הצפונית באזור תלולית העפר שבין ג'אסר לשכונה ב

גניבות ציוד גינה מהבתים, פחי אשפה וזיקוקים אותם יורים תושבי ג'אסר באירועים. דובר  

 בפגישות על שת"פ והורגש רצון טוב מצד כל המשתתפים לטפל בנושאים מטרידים אלה.

מקצב טיפול בבעיות השכונה,  10רצון מצד תושבי שכונה  מרגיש חוסר שביעות –ליאור 

 האם הטיפול המשפטי מתקדם? 

 .10מוכן לעזור לדני דביר להוביל את נושא הטיפול בשכונה  –חגי 

 , נכין מודל מסודר ונפעל לקראת הקיץ.הפרויקט הבא בו נטפל יהי חוף האקוודוקט –ליאור 

 . בין ראש המועצה אסף איזק לליאור  בודהעגישת העדכון מפ - 5נושא 

 הפגישה מתקיימת אחת לחודש בזום. הנושאים שהועלו בפגישה : 

הנושא הועלה ע"י ליאור, עלה נושא החלפת האדריכל, דבר הגורם לעיכוב   – אולם תרבות

. ההסכם היה שאד' נופר יהיה אחראי על התב"ע, ברגע שתכנון התב"ע יסתיים בהתקדמות

 החלפה זו תהייה כפופה להחלטת הוועד. ,פת האדריכלנוכל לטפל בהחל

ליאור מבקש לקבוע פגישה עם מפקד המשטרה האחראי על המחוז שישתתפו בה  – ג'אסר

 גם נציגי הוועד. 

פקחים שיירשמו דוחות  ב, ליאור מבקש תגבור ההפגנות לא יפסקו – הפגנות ביישוב

הישוב עבר ל"רמזור ירוק" גני השעשועים אנשים שאינם עוטים מסכות ולא שומרים ריחוק. ל

 יפתחו. 

לדעת אסיף עדיף לשפץ את מועדון הנוער במקום הנוכחי במקום להקים את  – פארק חרוב

, ליאור טוען שמיקום המועדון במרכז הישוב על כביש ראשי אינו מתאים  8המועדון בשכונה 

 מסוכן. ליאור מסביר שהוועד בחר במיקום המועדון שהוא מתאים יותר ויפה. לנוער ומיקומו 

  במקום שהינו מרכזי. , בסמוך לחמ"ל של החפ"ק3עלה רעיון שנקודת ההזנק תעבור לשכונה 

 . 8יוקם בשכונה  3האמבולנס יחנה שם. מועדון הנוער שמתפנה משכונה 

 בנושא. בישיבת הוועד הבאה תתקיים הצבעת חברי הוועד 

 אילנה סיגל -עדכון מצב תחלואת קורונה   - 6נושא 

בגל בשני לא הינו אסרטיביים, והייתה התרופפות באכיפה ובשמירת ההנחיות ע"י התושבים 

ולכן כמות החולים עלתה, הפכנו ל"רמזור כתום" ופנייתנו לקבל את שמות החולים נענתה 

ינו להכשיר מתחקרים שיבדקו את בשלילה ולכן קשה היה לעצור את שרשרת ההדבקה. ניס

 מוקדניות שעברו הכשרה חלקית. 2שמות החולים וגם ניסיון זה לא התקיים, לבסוף הכשירו 

 נכון להיום אין מתחקרים או מתשאלים בישוב, דבר המקשה לעקוב אחר שרשרת ההדבקה.

יר עלה נושא קריאה למתנדבים שישמשו כ"נאמני קורונה" שיקיימו הסברה ושידעו להעב

מסר לאנשים שאינם שומרים על כללי מסכה וריחוק. אילנה מציעה לשתף את הנוער דבר  

שייתן לצעירים אחריות ושיתוף בפעילויות למניעת התפשטות הקורונה, דבר שהתקבל גם על 

 דעתו של מור רכז הנוער. 



4 
 

הגיל השלישי הייתה משימה נוספת שטופלה ע"י רשימה, נוצר קשר עם המבוגרים והייתה  

השתדלות מיוחדת להבין את הצרכים ולהושיט להם עזרה שהתקבלה בשמחה. נפתח קו חם  

 בה הם נמצאים. מצוקה כלכליתה אתמיוחד לשיחה עם המבוגרים, חשנו 

 - שיחה חופשית 

 משבח את אילנה על פעילותה בכל נושא הרווחה והגיל השלישי, "תמשיכי בדרך זו!"  –חגי 

מעדכן כי עומדים להקים שערים נוספים בכניסה לשכונות, שערים אלה יסגרו בשעות  –ליאור 

הערב ויפתחו בשעות הבוקר עם קוד פתיחה שיימסר לתושבים. המודל יתחיל באחת 

 מהשכונות הצפוניות. 

 - צוות ההיגוי, הסכם המשולש עדכון בנושא 

מבורך, יושבים בו אנשים מקצועיים והישיבות מתנהלות בצורה   , הרכב האשים בצוות -רפי 

עניינית. כרגע נמצאים בשלב עיבוד הנתונים הכלליים, נעשית עבודה טובה ומקווים לתוצאות 

 בהתאם. 

לומדים את הסוגיות  יש סיווג של כל הנושאים החשובים בהסכם, דנים בכל נושא, –שמוליק 

 ואת המצב.

ה ובה יסיימו לדון בכל הנקודות של החפ"ק ולאחר יבהקרוב תתקיים שוב יש ביום ב' – רפי 

 מכן יגבשו את הקשור למועצה ורק אז יתחילו בסבב פגישות עם כל גוף. 

 . 4/2021  - נכון להיום נראה כי יעמדו ביעד

 (.23מאושר פה אחד )מלבד חגי שלא השתתף בישיבה מס'  –  23אישור פרוטוקול מס' 

כרמל אברהם וחגי מביעים את אי שביעות רצונם מהוצאתו של אודי טמיר מוועדת ההסכם 

 המשולש. 

 22:20ליאור נועל את הישיבה בשעה 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


